
              
        
 בתשפ"  אלול י"ג ,בס"ד        

 2022 בספטמבר 9   
 

 
   

ע  ד י מ ף   ד
 

2766 
 

   " תצא - כי "   רשת פ שבת  
 מאיר: - חשבון נפש אמיתי / סיון רהב 

"עיקר העבודה שלנו בחודש אלול הוא לחפש בעצמנו נקודות טובות", כך אמר אתמול הרב מיכי יוספי  
 למשתתפות בסדנת "מתחדשות". 

"אנחנו רגילים לחשוב שבחודש אלול, שאנחנו נמצאים בעיצומו, צריך לעשות חשבון נפש. ואנחנו רגילים 
הטעויות. אבל רבי נחמן מברסלב מסביר שהרבה  לחשוב שחשבון נפש זה אומר למצוא את הפגמים שלנו, את

יותר חשוב לבדוק איפה היה בחיינו טוב שלא שמחנו בו, איפה היינו בנתינה ולא הקדשנו זמן כדי להוקיר את  
 זה. זה הדלק האמיתי שאנחנו צריכים עכשיו.  

ו, למצוא זמן  הדרך להתעוררות נכונה לקראת השנה החדשה היא לבדוק ברצינות מה המעשים הטובים שלנ
 להודות עליהם ולהזכיר לעצמנו שזה האני האמיתי שלנו. זה לא נקרא גאווה, זה לא נקרא לעוף על עצמנו.  

 כל אחד צריך לחשוב בתקופה הזו מה התשובה שלו לשאלה: במה אתה טוב? מה האור שלך לעולם?
  שנה טובה". 

 

 נר זיכרון 

 

 תשס"ד אלול  י"ט - ז"ל משה גורן
 

     

 
 

 שהשמחה במעונם 
 טוב  - מזל 

 

 ר, לאורנה גולדנברג ולכל המשפחה להולדת הבת, הנכדה.ל לאסתי ויהודה גרש
 

 לנירית ועמית רוטשטיין, לאורנה גולדנברג ולכל המשפחה להולדת הבן, הנכד.
 

 ללירון ואהוד קפלן ולכל המשפחה להולדת הבן. 
 

 ואוהד.  הנכדה, בת לדורלחדוה ואבי בוכהלטר ולכל המשפחה להולדת 
 

 פולצ'ק. לזלפה ודוד גלעד ולכל המשפחה לנשואי הבן, שחף עם רננה 
 

 לב ארי.להלנה ויוסי, לאתי ובני רביץ ולכל המשפחה לנשואי הבת, עדן עם חגי 
 
 

 
 
 

 #   2580וג מקוצר  חי   - מטלפון ביתי נייח    )מתוך הקיבוץ(   - שר"פ    מוקד 
 מכל מקום בארץ ובחו"ל. בנייד   073-2341234או לטל' 

 
 
 

     שבת    זמני                
 18:22       הדלקת נרות 

 

 18:42      מנחה וקבלת שבת   

 

 19:28        השבת צאת 
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 פינת ההלכה
 שלא תשמט לך ההזדמנות...

 

 בשבת שעברה עסקנו במצווה שמיטת כספים.   

 המדבר בעד עצמו...  ,בשיעור שלמדנו להלן המקור האחרון
 

עומדים אנו בפני סיומה של שנת השמיטה. עם שקיעת החמה של היום האחרון בשנה יושמטו החובות.... שמיטת כספים  "

היא רעיון נפלא. אחת לשבע שנים יכול הלווה להשתחרר ממעמסת החובות הרובצת עליו ומדכאת אותו, ולפתוח דף  

טובה ולב פתוח יוצרים אוירה חברתית חדשה.    חדש בחייו. האביון יכול להשתקם והפערים בחברה מצטמצמים. עין

אולם על רקע הכלכלה המודרנית הרעיון נראה אוטופי מדי ולכאורה לא ישים. הכלכלה המודרנית בנויה על אשראי 

 זמין...האשראי הוא החמצן של הכלכלה.  
 

נאים, לא יפרעו את משמעותה המעשית של שמיטת כספים, עלולה להיות שבעלי הון שקיבלו אשראי וגרפו רווחים  

חובותיהם, ינצלו את המלווים וינשלום מכל רכושם. אם נקח לדוגמה את הבנקים, בקץ שנת שמיטה הבנקים יודיעו לכל 

לקוחותיהם שכל ההשקעות הושמטו וכולנו נשאר חסרי כל! האם ציוותה התורה על ניצול ועושק כה חמורים? אומנם  

אחרי השמיטה. אדרבה, רוח חכמים נוחה מכך שיעשה זאת... אולם לא כל   התורה לא אסרה על הלווה לפרוע את חובו

 גדולה.   -לווה הוא בעל רמה מוסרית גבוהה, והסבירות שלא יעמוד בפיתוי ולא יפרע את חובו 
 

 הפרוזבול שתיקן הלל, לשם כך נועד: למנוע מהלווה להשתמט מחיובו.  
 

תקנת הלל...  שכן, לפני תקנת הלל מי שרצה שחובותיו ייגבו, היה    אלא שהמנגנון למניעת הניצול היה קיים עוד לפני

מוסר בפועל את שטרותיו לבי"ד וביה"ד היה גובה את החוב. עם ריבוי ההלוואות המסחריות לא יכלו בתי הדין לעמוד  

וות, הן  בעומס הרב ולדון בכל שטרי החובות שהגיעו אליהם. התוצאה הייתה הידרדרות מוסרית. אנשים נמנעו מלהל

חשש   בגלל  צרכניות,  הלוואת  והן  מוצדקים,  לא  רווחים  לגריפת  השמיטה  מניצול  חשש  בגלל  עסקיות,  הלוואות 

הלל גמילות חסד.    -נוצרה נורמה חברתית כללית של ביטול אחת המצוות הגדולות שבתורה  שהשביעית תשמטן.  

יטת כספים, הנוהגת רק אחת לשבע שנים הזקן ראה את המצוקה ועמד מול ההתלבטות הקשה שמצדה האחד מצות שמ

)ולדעת רבים, החל מבית שני רק מדרבנן( ומצדה השני מצוות ההלוואה התדירה והחשובה. והרי עולם חסד ייבנה! לכן  

ופישט את השימוש   עמד והתקין את הפרוזבול... הלל לא המציא את הגלגל. הוא רק השתמש במנגנון משפטי קיים 

כלכליים הניעה את הלל, אלא להפך, שאיפה לתיקון ערכי. התנאים הכלכליים גרמו לאנשים  בו...לא כניעה ללחצים  

 כנע ללחצים חומריים והיה צורך להציל לפחות חלק מהערכים, לחזק את ערכי הצדק החסד. ילה
 

הפרוזבול אינו פיסת נייר שבאה לעקוף מצווה. הלל הזקן לא התכוון חלילה לעקור את מצוות השמיטה, אלא  

מצות שמיטת כספים היא בעצם    דרבה, הוא בא לחזק את מצוות הצדקה, שהיא תדירה יותר ונוהגת כל השנים.א

חלק ממצות הצדקה של כל השנים. אולם היא עולה עליה, כי מצוות הצדקה הנעלה ביותר היא, כאמור, ההלוואה...  

וזבול, או ע"י התנאה שהפרוזבול, שהפרוזבול  גדולי ישראל בכל הדורות עודדו הלוואות כאלו שיינתנו אחרי חתימת הפר

 לא יחול עליהן )ראה לדוגמא בן איש חי ועוד(... 
 

לרוב רובנו לא מזדמן להלוות לעני במשך השנה ועיקר הלוואותינו מושקעות כפקדונות בבנקים. ושמיטה ואכן  

הצעה היא שכל אדם ילווה מה תהא עליה? האם נצא יחד חובתנו במצווה גדולה זו רק ע"י כתיבת פרוזבול?! ה

הלוואה מיוחדת לנזקק, שלא תיכלל בפרוזבול, אלא תושמט. הצעה זו מאפשרת לעל בעל תודעה מוסרית גבוהה 

לעניים   ולהלוות  שנת השמיטה  את  לנצל  דהיינו,  למקורה.  השמיטה  עטרת  החזרת  של  גדול  למהלך  להצטרף 

סודית ובשיקומם המוצלח של אנשים שמצבם הכלכלי  מסויימים שיומלצו לקרן ]'מקימי'[ הידועים בבדיקתם הי 

כדי לשמור על חיסיונם של העניים, שמם לא יפורסם ברבים. אדם המלווה לקרן זו הנקראת: "נדיבי ארץ",    התערער.

מלווה בעצם לעניים עצמם. הדבר מנוסח במפורש בהסכם שייערך בין המלווה לבין הקרן. הקרן רק מתווכת בין המלווים  

  . לא מדובר איפה בעוד צדקה אלא במהפך חשיבתי שיקדמנו לקראת שמיטה במילואהזקקים. לבין הנ 
 

כְךָ ה' ובזכות קידום מצות השמיטה תתקיים בנו הבטחת התורה: רֶּ ר הַזֶּה יְבָּ בָּ גְלַל הַדָּ י בִּ )מקור הרב יעקב  " )דברים, טו(. ""כִּ

 אריאל(  
 

 . שבת שלום, מיכאל

 תקלה בעירוב האיזורי ליוצאים משער שלוחות
 

  בשל נזק לעירוב, עד להודעה חדשה, כל יציאה משער שלוחות 
 

 מותרת בשבת אך ורק ללא כל טלטול. 
 

  מדובר בתקלה מורכבת. שיתכן ויקח זמן לתקנה. 
 

 ..." "ולנזהר שלומים תן כמי נהר
 

 . מיכאל סטבון שבת שלום, 
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   לראש השנה לגמ"ח "דרכי ציון" צדקה
 

די שנה אנו י תח וכמ בפ ראש השנה ,ח'(  ו," "כי פתוח תפתח את ידך לו ..." )דברים ט
 , אורזחב' של   120  מתארגנים לתרומת מוצרי מזון ל"דרכי ציון". אנו מקווים לספק להם כ

  .במרכולית. מהשבוע הקרוב, ניתן להירשם דבש ושל  לקט ירקותשל 
 צוות המרכולית ורעיה.                           

 
 
 

  

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

:4517בשעה תתקיים    
 בבית מדרש  
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 ממנהל הקהילה 
 

 .הקרוב מגיעים אלינו ביום ראשון ה "לחקלאות בעמק "ברוכים הבאים 
 

שתהיה מקשרת של  מעביר את השרביט לרחל יעיש  ערן ליס המקשר של המחזור הקודם
 .הקבוצה

 

 .קליטה טובה בשלוחות ובעמק ו  מאחלים לקבוצה החדשה ולרחל בהצלחה
 צביקה וקסמן.   - שבת שלום

 
 

 + 60מועדת  
 

  - ובירושלים  סיור בשכונת נחלאות ובבתי כנסת 

 . 29/9, תשרי ' ד, חמישי  יוםמתי?      

   .ותפילות נגנים, בשכונה מודרך סיור, גבאים עם מפגש ?בתוכניתמה      

 . 24:30, חזרה משוערת ב18 בשעה הירוק מהנוף יציאהמתי יוצאים וחוזרים?      

   .נשנושים וקצת ללבוש חם ומשהו  מים, נוחות נעלייםמה להביא?      

 .ה/לחבר  ח"ש 25 של סמלית עלותכמה זה עולה?      

 . בקישור שמופץ במדיה הדיגיטלית או בהודעה לאורן איך נרשמים?      

 . כל חבר/ה ותושב/ת. חיזוק הקשר הרב דורי בשלוחותמי יכול להגיע?      

 .תודה רבה לאורטל ארביב על העזרה והסיוע     
 

אנו נמצאים בשלבים מתקדמים לגיבוש התוכנית.    -   ערב לימוד קהילתי בשיתוף ועדת בית כנסת 
 לתכנים לערב.  תודה רבה לחברים ולחברות שפנו ונתנו רעיונות למעבירי/ות שיעורים ורעיונות 

אשר יתחבר להמשך סליחות באותו הלילה.    3/10ערב הלימוד יתקיים ביום חמישי, ח' תשרי, 
 פרטים מפורטים בהמשך.

 . אורן   שבת שלום,    
 
 
 

 הזמן מבנק
 

 ביום רביעי האחרון התכנסנו בבית דורות להרצאה מרתקת של כל הקהילה,   - איפה הכסף?
על דעות ומחשבות הפן הכלכלי והחברתי. התפלמסנו וגם למדנו מהרצאתו של ד"ר הלל גרשוני,  

 והיה גם אוכל מפנק. תודה רבה לשמיר חייקין על העזרה והסיוע בארגון הערב.
 

 ים ביום חמישי בשבוע, בחול המועד סוכות,  העפיפוניאדה המסורתית תתקי  - עפיפוניאדה
₪( או שניהם בקישור שמופץ   ₪20( או פיצה ) 45. ניתן להירשם לעפיפון )13/10י"ח תשרי, 

 כולם יותר ממוזמנים. -במדיה הדיגיטלית או בהודעה לאורן. בנים, נכדים נינים 
 

כם מתכון סודי או מעניין, בקרוב נעדכן על תאריך מדויק למסיק הזיתים. אם יש ל - מסיק זיתים 
 מוזמנים לשתף. 

 

 בשל עומס אירועים, האירוע יתקיים לאחר החגים. עדכונים בהמשך.  - פסטיבל הספסל
 . אורן   שבת שלום,    

 
 
 

 ועדת בטיחות 
 

 .  ן ברישיו  תבמטר מחוי  2לפי החוק, עבודה בגובה מעל  - קורס לעבודה בגובה
 .   19/9/2022תוקף הרישיון הוא לשנתיים.  קורס לעבודה בגובה יתקיים ביום שני 

   .להשתתף או לקבל יותר פרטים מוזמנים ליצור קשר איתי  םהמעונייני 
 . דן גולדנברג
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   המרפאהמ 
 

 11-16.9 -שעות פתיחת המרפאה בשבוע  

 ר בלומברג יצא לחופשה עד אחרי ראש השנה. יחליפו אותו רופאים מחליפים. "ד
 חגית ו.   - שבת שלום

 
 
 

 חנייה פראית 
 

אחת למס' שבועות מופיעה קריאה בדף מידע שנחנה את רכבנו במקום בטוח, ושלא נחנה על  
 וכדומה, כי זה מפריע, כי זה לא בטיחותי. השבילים, הדשא 

. קיימו זאת מס' שרי  ""ואל תדין את חברך עד שתגיע למקומו  -ה'( -אמרו חכמינו פרקי אבות )ב'
 תחבורה שהקפידו לנסוע בתחבורה ציבורית כדי לחוש את המורכבות. 

מכוניותיכם בכל שעה בהתאמה, אני מציע לכותבים ולמעירים, בואו ותחנו בכיכר פינת חי את 
 ובכל יום, ואז יהיה לכם בסיס מעשי להעיר על החניות.

משפחות שבאו לקליטה וגרות באזור, בד בבד כדאי  את האני מברך בברכת ברוכים הבאים 
 רכבים שצריכים חנייה. 2לשים לב שהן הוסיפו למאגר חניית הרכבים, לפחות עוד 

, זה גם  בסביבה ת הגרותלכל המשפחו  באזור פינת החי כבר דובר בעבר, שצריך לסדר חנייה 
 חלק מהתב"ע וכלול בשיוך שיגיע מתי שהוא.  

בימים אלו, מסתיים פרויקט הכביש באזור תמר ויחד אתו סודרו חניות לכל המשפחות אשר  
 בכביש המערכת, הגיע הזמן לסדר גם לנו חניות. 

 . צייגר עמנואל         
 

 

 מענף הבגד 
 

 לקראת החגים הבאים עלינו לטובה מצורפת בזאת תכנית העבודה למכבסה ומחסן הבגדים:
 

 . סגור - 25.9ראשון, ערב ראש השנה, יום 
 

 . פתוח במקום ימי החג, שעות כרגיל - 28-29.9  חמישי,-רביעי ימים 
 

 . סגור  - 4.10שלישי, ערב יום כיפור, יום  
 

 .פתוח כרגיל  - 6.10חמישי, יום  
 

 . סגור - 9.10  ראשון, ערב סוכות, יום  
 

 . פתוח כרגיל - 11-12.10 חול המועד סוכות,רביעי, -שלישיימים 
 

 . סגור -  16.10ראשון, ערב חג שני, יום 
 

 . פתוח כרגיל  - 18-19.10 י,רביע-שלישיימים 

 בכדי שתגיע אליכם בזמן לחג.  17.9 בנוסף, מומלץ לזרוק את הכביסה במוצאי שבת ה •

 לכל בקשה ניתן לפנות לאחת מעובדות המחסן והמכבסה. •
 חגית פרלשטיין.   !חג שמח 

 

 
 בדיקות דם 

קבלת קהל  
 אחיות 

 קבלת רופא 
 קבלת קהל 

 מזכירה 
 טיפת חלב 

8:10-7:30 א'  
10:00-12:30 
14:30-15:30 

 8:00-9:00  

  8:00-9:00 10:00-13:30 15:00 - 10:00 7:15-8:10 ב'

   11:30-12:30  ג'
7:30-11:30  

 )בתאום עם אורה( 

 ד'
7:30-8:10 

10:00-12:30 
13:00-17:00 

13:30-16:30   

  8:00-9:00  8:30-11:00 7:00-8:10 'ה

  8:00-9:00 8:30-10:30 8:30-12:30  ו'
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 אסיפת חברים  

 תתקיים אי"ה  

 (  11.9.2022ביום ראשון, ט"ו אלול תשפ"ב )

   20:30בשעה 

 האסיפה תתקיים  בזום
 

 . חברים המעוניינים להשתתף באופן פיזי מתבקשים לעדכן את רפי אלון 
 

 . https://us02web.zoom.us/j/82484683323  להלן הקישור ל"זום"
 

 סדר יום לאסיפת חברים
 

 מציגה רננה.  -בחירת עידית חרובי לתפקיד יו"ר הנהלת גיל הרך  -משאבי אנוש   .1
 

   .יועצת תיירות ואקולוגיה  ,מוזמנת רונית ניר  -קריאה ראשונה   -תיירות תוכנית אב  .2
 

 הנהלת האסיפה.  -מוזמנים          

  
 
 
 

 ה של מרכזת המשק משולחנ
 

 ,בצל כפות תמר, בארץ הכנרת" 
 ,היה לי אור ושמש תועפות

 הבוקר שם נשאר, זהב נגע בדרך
 .ונשמתי חלמה את שעיני צופות

 הבוקר שם נשאר, זהב נגע בדרך
 .ונשמתי חלמה את שעיני צופות

 

 בארץ הכנרת, בצל כפות תמר
 .הוספתי לשנותי שנים לאין מספר

 . "/ דודו ברק.בארץ הכנרת בצל כפות תמר
 

משמשת  הנהלה כלכלית שהיא  קיימת בשלוחות -עקרונות להפעלת הנהלות במגזר העסקי 
   . המשקחולשת על כלל הפעילויות העסקיות של ו  "אחזקות שלוחותכהנהלת תאגיד "

  קיים דירקטוריון )ועד הנהלה של יופ"י( האחראי על פעילות תאגיד יופ"י.בנוסף 
במגזר  הנהלות  מופיע סעיף שעוסק בהקמת 2022 לשנתתוכנית העבודה של הנהלה כלכלית ב

 הענפים.   ספציפיים על מנת לייצר אסטרטגיה ולקדם את   העסקי לענפים/תחומים
מתכתב עם אופן בחירת ההנהלות והדירקטורים    , שמקודם בימים אלו   , נוהל בחירת ממלאי תפקידים 

אופן פעילות   וגיבשנו את   שלהם. עם זאת, בהנהלה הכלכלית האחרונה עסקנו בתיעדוף המגזרים 
 ההנהלות, הסמכות שלהן והממשק בין ההנהלות להנהלה כלכלית.  

 בבניית ההנהלות ובגיוס חברות.ים כדירקטורים בהנהלות.     נתחיל לאחר שנוהל ממלאי תפקידים יאושר  
 

עוז ואני עם מנהלי הענפים למעבר על   ,בשבוע האחרון נפגשנו ילנה -  ח תמחיר חצי שנתי "דו
ח תמחיר חצי שנתי שיוצג בהנהלה כלכלית הבאה. במעבר על הענפים ראינו את ההשפעות  "דו 

חדה במחיר המזון )בעיקר בענפי החי( ובמחיר המתכות ובשערי המטבע הנמוכים.  ה שיש לעליה  
ירידה( וכמובן  רואים באופק זעירה לנוכח התייצבות מחירי המזון )יש ש   ת עם זאת, קיימת אופטימיו

 העבודה הקשה של מנהלי הענפים והצוותים לקידום והצלחת הענף שלהם. 
ח החצי שנתי אינו משקף את היקף הפעילות והיקף  "( הדו "קיץ בקיבוץ" חלק מהענפים )כגון ב

ההכנסה ותמונה ברורה יותר נוכל לראות בדו"ח תשעה חודשים שיהווה עבורנו בסיס להכנת  
חזרנו לקיים יום תמחיר אחת   ,החשב ,. חשוב לציין שעם כניסתו של עוז לוי 2023תוכנית 

לחודש/חודשיים עם מנהלי הענפים במטרה לעבור על הדוחות בצורה מסודרת, לזהות מגמות  
 כמו גם טעויות, לתקן ולהגיב בזמן.  

 

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fus02web.zoom.us%2Fj%2F82484683323&data=05%7C01%7C%7C4c165b0fef484aefb38f08da7937d0b7%7C437e7a91eb6043ca8fb00078099005aa%7C0%7C0%7C637955577881795070%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=2ImrPKqVSCnvpRi10SkMHQtQ%2B83wQ9SmroafDVktCXs%3D&reserved=0
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טים זה כבר כמה שנים ששלוחות שותפה לפרויקט הסטודנ - תוכנית סטודנטים מכללת כנרת
תוכנית ממשלתית המכשירה סטודנטים ממדינות מתפתחות בלימודי    - של מכללת כנרת  

  הסטודנטים הגיעו   חקלאות מתקדמת תוך שילובם בעבודה חקלאית בקיבוצים. בשנים עברו 
בסוף חודש אוגוסט הסתיימה התוכנית האחרונה   .ואנהסוטבו בשנה האחרונה ממלוואי  ,מנפאל

 כשבענפים ערכו אירועי פרידה לכבודם. 
לצערנו הרב, בתחילת אוגוסט, התבשרנו שמתקיימת ביקורת של משרד החוץ על התוכנית  

והמשכה מוטל בספק. אנחנו מקווים כי ימצאו בהקדם פתרונות הולמים לליקויים שנמצאו 
 גם בשנה הקרובה.  בביקורת והתוכנית תצא לפעול

 

בשבוע שעבר התחלנו בגדיד הברי במטע התמרים, כאשר אנו מבצעים גם את   -  גדיד הברי 
תמרי הברי השנה גדולים מהממוצע ואנו מקווים שהדבר ישפיע   .המיון והאריזה )בסככת המטע(

בימים אלו  - "לב הלולב" -ועוד באותו ענף גם על תוצאות היבול שאותם נדע בסוף הגדיד . 
עובדים שם במרץ בניהולם של קותי מרזל ודיויד סנדלהם )בניצוחו של שי פרס כמובן( במטרה 

לספק את הסחורה בזמן )כן, החגים כבר כאן!( מי שמסתובב.ת באזור יכול.ה לפגוש את הסוחרים 
הם הדגישו   בפגישה שלי איתם   . הרבים הבאים לרכוש את הלולבים ולמכור אותם בארץ ובחו"ל 

  . שהלולבים של שלוחות הם הכי הכי והודו על היחס הטוב שהם מקבלים )לא אופייני לסוחרים....( 
  יישר כוח לעובדי המטע שי, יותם, שלמה, קותי ודיוויד בתקווה לעונה טובה.     

 
   .ביום ראשון הקרוב נקיים אסיפת הסברה בנושא תוכנית אב לתיירות -תיירות 

כיום בארץ  בדרגה של מלון( יח' 100תב"ע מאושרת לתיירות )לשלוחות  - כפי שכתבתי בעבר
. בכדי להבין את הסיכויים  גדול אזורי תיירות מאושרים ולנו יש נכס בעל פוטנציאלקיים מחסור ב

)בעלת   ,יועצת רעיונית וכלכלית בנושא התיירות ,כמו גם הסיכונים התבצעה פניה לרונית ניר
 . וכנית אב בנושא התיירות בשלוחותלהכנת ת ,וותק ופרויקטים במרחב הכפרי(

חלק משמעותי ממימון העבודה של רונית הגיע ממשרד התיירות מתמיכה יעודית שקבלנו לכך.  
באסיפה הקרובה רונית תציג  התוכנית הוצגה בהנהלה כלכלית והועברה גם לחברי המזכירות. 

מדובר באישור  את התוכנית במטרה לשתף את החברות.ים ולקבל פידבקים להמשך הדרך )לא
סופי לתוכנית(. חשוב להדגיש כי התוכנית שתוצג נבנתה אחרי ניתוח נתונים מעולם התיירות  
ובחינה של מגמות משתנות ופוטנציאל אזורי, כמובן שמדובר ברעיון ראשוני שנדרש לו ליטוש  

 משנה את התפיסה התיירותית שהייתה קיימת בשלוחות עד כה.  אך אין ספק שהוא  ,ועיבוד
 

 במקרים דחופים ניתן לפנות לשי גרוסמן.   . אני יוצאת לחופש   20.9עד    12.9בין התאריכים    - חופשה  
    

 .רותם שכטר  -שבת שלום   
 

          

 ם שלו - שבת 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


